

إعلان عن منحة تدريس بالخارج في إطار برنامج Erasmus+ KA171 Mobility for Teaching

في إطار مشروع التعاون ايراسموس+ بين جامعتي جيلالي ليابس بسيدي بلعباس وجامعة ايرهاردكارلس بتوبنغن/ألمانيا، يفتح باب الترشح في مجال الكيمياء النظرية للاستفادة من منحة التنقل التالية:

نوع التنقل: تنقل الأساتذة لأغراض التدريس

المؤسسة المرسلة: جامعة جيلالي ليابس

المؤسسة المستقبلة: جامعة ايرهارد كارلس بتوبنغن

عدد المناصب: منصب واحد (01)

مدة التنقل: 14 يوماً + يومان (02) للسفر خلال الفترة الممتدة من شهر مارس إلى غاية شهر جويلية 2026.

الوثائق المطلوبة:

- سيرة ذاتية
- استكمال اتفاقية الحركة للتدريس (Mobility Agreement for Teaching) مرفقة بوصف نشاط التدريس المقترن بجامعة ايرهارد كارلس
- شهادة كفاءة في اللغة الإنجليزية المستوى على الأقل (B2) صادرة عن مركز التعليم المكثف للغات (CEIL)

آخر أجل لإيداع الملفات 25 فبراير 2026

معايير الانتقاء:

- خبرة واسعة في مجال الكيمياء النظرية
- مهارات تواصل ممتازة باللغة الإنجليزية

ترسل ملفات الترشح كاملة في الآجال المحددة إلى البريد الإلكتروني الخاص :

Erasmusplus.udl@gmail.com



Call for applications

In the framework of the Erasmus+ KA171 cooperation project between the Djillali Liabès University of Sidi Bel Abbès (Algeria) and the Eberhard Karls University of Tübingen (Germany) in the field of Theoretical Chemistry, following staff mobility is open for applications:

Type of mobility: Staff Mobility for Teaching

Sending institution: Djillali Liabès University of Sidi Bel Abbès

Receiving institution: Eberhard Karls University of Tübingen

Number of places: 1

Mobility duration: 14 activity days plus 2 travel days between March and July 2026

Required documents:

- Curriculum Vitae
- **Mobility Agreement for Teaching**, with a detailed description of the proposed teaching activity at the host University
- Certificate of English profeciency (Minimum **B2** Level) from the Intensive Language Center CEIL

Application deadline: 25February 2026

Selection criteria:

- Ample experience in the field of theoretical chemistry
- Very good communication skills in English

Please send the required documents by the aforementioned deadline to

erasmusplus.udl@gmail.com